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Abstract (en)
In a device for fastening stock rails, wing rails or running rails (1) at the side remote from the running edge, in which a fishplate (5) is pressed against
the web of the rail, with the insertion of a leaf spring (9) or a spring assembly, the fishplate (5) is convex in form at its outer side facing the leaf spring
(9), which results in a defined pressure point (D) being provided for the application of the leaf spring (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Befestigen von Backen-, Flügel- oder Fahrschienen (1) an der der Fahrkante abgewandten Seite, bei welcher eine Lasche
(5) unter Zwischenschaltung einer Blattfeder (9) bzw. eines Federpaketes gegen den Steg der Schiene gepreßt ist, ist die Lasche (5) an ihrer der
Blattfeder (9) zugewandten Außenseite konvex ausgebildet, wodurch ein definierter Druckpunkt (D) für den Angriff der Blattfeder (9) geschaffen wird.
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